

**Protokoll fört vid Årsmöte i Haglunda Sportstugeförening  
söndag den 18:e juni 2017, kl 10.00**

**Plats:** Församlingshemmet i Gottröra

**1. Årsmötets öppnande**

Linda Lövgren hälsade alla närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.

**2. Val av ordförande för årsmötet**

Till ordförande för årsmötet valdes Linda Lövgren.

**3. Val av sekreterare för mötet**

Till sekreterare för årsmötet valdes Roger Bishop.

**4. Val av 2 justeringsmän att jämte ordföranden, justera protokollet, och tillika rösträknare**

Till justeringsmän valdes Åsa Friberg och Tommy Andersson.

**5. Anteckning av närvarande och upprättande av röstlängd**

Medlemsupprop: 16 st röstberättigade medlemmar.

**6. Fråga om kallelse till årsmötet skett i behörig tid.**

Kallelse till årsmötet på laga tid och plats godkändes av mötet.

**7. Föredragning av verksamhetsberättelse och årsredovisning**

a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna verksamhetsåret föredrogs mötet.

b) Årsredovisningen gällande 1/5 2016 – 30/4 2017 samt förslag till budget för verksamhetsåret 2017-2018 föredrogs mötet.

Föreslagen budget godkändes.

**8. Föredragning av revisionsberättelse**

Revisionsberättelsen föredrogs mötet.

**9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.**

Full ansvarsfrihet för styrelsen för räkenskapsåret 2016-2017 godkändes av mötet.

**10. Fråga om arvoden.**

Styrelsen föreslog ökade arvoden från 9 700 kr till totalt 11 000 kr enligt nedan.

- Styrelsens ordförande, sekreterare och kassör: 1000 kr var
- Styrelsens övriga medlemmar: 600 kr var
- Väggruppen 550 kr var (utökas till fyra medlemmar enl. valberedningens förslag)

- Vattengruppen 800 kr var
- Revisorer 250 kr var
- Valberedningen 250 kr var

De nya arvoden godkändes av mötet

## **11-15. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter**

### **Styrelsen:**

Ordförande (2 år)	Linda Lövgren	ingen åtgärd (valdes 2016)
Kassör (2 år)	Mikael Sten	ingen åtgärd (valdes 2016)
Sekreterare (2 år)	Roger Bishop	omval på 2 år (valdes på 1 år 2016)
Styrelseledamöter (2 år)	Iréne Castenvik	omval (valdes 2015)
	Tommie Skogström	omval (valdes 2015)
Suppleanter (1 år)	Anette Andersson	omval
	Ulf Holmberg	omval
Revisorer (1 år)	Anders Mecklin	omval
	Bengt Jedbäck	omval
Suppleanter (1 år)	Stina Bishop	nyval

### **Väggruppens sammansättning (2 år):**

Valberedningen föreslår att väggruppen utökas med en person till fyra personer för att få en bättre geografisk balans, d.v.s. arbetet kan delas upp och två personer handhar varsin sida av området.

Samman kallande	Jan Gustafsson	omval (valdes 2015)
	Hans Lindgren	omval (valdes 2015)
	Peter Niklasson	ingen åtgärd (valdes 2016)
	Anders Mecklin	nyval

### **Vattengruppens sammansättning (2 år):**

Samman kallande	Jan Gustafsson	nyval sammankallande (valdes 2016)
	Tommy Andersson	nyval (med Hans Lindgren som ev. back-up)
	Peter Niklasson	omval (valdes 2015)

### **Valberedning (1 år):**

Samman kallande	Maud Mecklin	omval
	Åsa Friberg	nyval

Mötet valde enligt samtliga framlagda förslag.

## **16. Av styrelsen och till styrelsen ställda förslag**

Styrelsen vill informera sig om intresset för att uppföra lekredskap på festplatsen för de barn och barnbarn som bor i eller besöker området. Styrelsen fick i uppdrag att undersöka möjligheten, förutsatt att tillstånd ges av markägaren.

Någon har lagt stubbar i eldhögen på Tranmossevägen. Styrelsen efterlyser medlemmar som kan hjälpa till att bli av med dessa.

Kräftskivan planeras till lördagen den 5:e augusti på festplatsen, med start kl 17.00.

## 17. Beslut om årsavgift

Styrelsen föreslår att årsavgift förblir oförändrad. Årsavgiften blir därmed för 2017-2018:

- Kategori 1 (enbart väg eller enbart sommarvatten): 900 kr
- Kategori 2 (väg + sommarvatten): 1100 kr
- Kategori 3 (väg + vintervatten, ej permanent boende): 1400 kr
- Kategori 4 (väg + vintervatten, permanent boende): 1750 kr

Mötet godkände det framlagda förslaget.

## 18. Övriga ärenden

En medlem klagade över dålig sandning av vägen på vintertid. Ordföranden vidtalar Bernt Larsson.

En medlem är orolig över okända fordon som kör i området. Styrelsen undersöker möjligheten att ha någon form av grannsamverkan.

Frågan restes om kantklippning. Praxis är att medlem klipper egen tomt, övriga delar tas ev. av väggruppen eller Bernt. Mötet föreslog att ersättning utgår till den/de medlemmar som kan åta sig kantklippning. Styrelsen åtog sig att höra om Bernt kan ta sig an kantklippningen med bättre resultat än vid förra försöket.

En medlem klagade över okynneskörning och störning mycket sent på kvällen. Styrelsen har ingen möjlighet att hindra detta utan det ligger under kommunens föreskrifter. Ett antal åtgärder föreslogs: ring polisen eller kommunens störningsjour; den medlem som träffar den störande påpekar otrevligheten; eller att de som är störda ordnar ett lugnt möte med den störande.

## 19. Avslutning

Mötet avslutas och Linda tackar de närvarande medlemmarna.

Vid protokollet

Roger Bishop, sekreterare.

-----  
Justeras

Linda Lövgren, Ordf.

Åsa Friberg

Tommy Andersson  
-----